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PROTOKÓŁ nr XVII/2020 

z przebiegu XVII sesji Rady Miejskiej Żerkowa 

odbytej w dniu 17 lutego 2020 r. w godz. od 14:00 do 16:30 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

Radni Rady Miejskiej Żerkowa: 13 radnych na ogólny stan 15 radnych - zg. z  listą obecności /  

zał. 1. 

Na początku obrad nieobecny: radny Tomasz Guzek, radny Przemysław Matan 

1. Sołtysi Gminy Żerków   - zg. z listą obecności/ zał. 2 

2. Goście      - zg. z lista obecności /zał. 3 

 

Porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej Żerkowa, wraz z zaproszeniem, przekazano radnym 

drogą elektroniczną oraz wersję papierową  przesłano pocztą tradycyjną wraz z zaproszeniem na 

wspólne posiedzenie komisji odbyte w dniu 13 lutego 2020 r. 

 

Punkt 1 – Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności 

Zgodnie z § 34 Statutu Gminy Żerków, przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa pan Wojciech 

Gałązka o godz. 14:00 otworzył XVII sesję Rady Miejskiej Żerkowa. Powitał radnych, sołtysów 

oraz wszystkich obecnych na sali  stwierdzając że na ustawowy stan 15 radnych w sesji uczestniczy 

13 radnych, zatem Rada jest władna  podejmować prawomocne decyzje. 

 

Punkt 2 – Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że Burmistrz Miasta i Gminy Żerków złożył dwa wnioski 

dotyczące zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący odczytał pierwszy wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Dobieszczyźnie. 

Włączenie projektu uchwały do porządku obrad podyktowane jest tym, iż Gmina Żerków  na 

wniosek osób zainteresowanych planuje sprzedaż działek wymienionych w powyższej uchwale.   

 W związku z powyższym wnioskuje się o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 

/Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek, który został przyjęty jednogłośnie: 13 „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych na sali podczas 

głosowania. 

Przewodniczący po przeprowadzonym głosowaniu przedstawił kolejny wniosek Burmistrza Miasta 

i Gminy Żerków dotyczący włączenia do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2020-2025.  

Włączenie projektu uchwały do porządku obrad związane jest z koniecznością uzgodnienia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2020-2025 z budżetem Gminy. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek, który został przyjęty jednogłośnie: 13 „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych na sali podczas 

głosowania. 

/Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad o następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej Żerkowa  

 1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z obrad  XV i XVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XV i XVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 

5. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na udzielenie dotacji szkołom niepublicznym z terenu Gminy Żerków 

prowadzącym oddziały przedszkolne w wysokości większej niż określona w ustawie 

o finansowaniu zadań oświatowych; 

2) wyrażenia zgody na przyznanie dotacji na uczniów szkół niepublicznych z terenu Gminy 

Żerków; 

3) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na rok 2020"; 

4) sprzedaży nieruchomości zabudowanych w Żerkowie; 

5) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Dobieszczyźnie; 

6) określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 2019/2020; 

7) zgłoszenia sołectwa Komorze Przybysławskie do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2013-2020”; 

8) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Żerków na lata 2019-2022 

z perspektywą na lata 2023-2026; 

9) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2020 rok; 

10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2020-2025. 

6. Inne sprawy 

7. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Przewodniczący po przedstawieniu porządku obrad przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 

/Porządek obrad stanowi załącznik nr 6  do protokołu/. 

 

Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z obrad  XV i XVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa 

Protokół z XV sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie: 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujący się” przy 13 radnych na sali obrad – bez odczytywania. 

Protokół z obrad XV sesji  Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 27 grudnia 2019 r. został 

wyłożony przed wspólnym posiedzeniem komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa w dniu 13 lutego 

2020 r., protokół był również dostępny w biurze Rady Miejskiej. 

Protokół z XVI sesji Rady Miejskiej Żerkowa przyjęto jednogłośnie: 13 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujący się” przy 13 radnych na sali obrad – bez odczytywania. 

Protokół z obrad XVI sesji  Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 15 stycznia 2020 r. został 

wyłożony przed wspólnym posiedzeniem komisji stałych Rady Miejskiej Żerkowa w dniu13 lutego 

2020 r. , przed obradami  XVII sesji, protokół był również dostępny w biurze Rady Miejskiej. 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  XV i XVI sesji Rady Miejskiej 

Żerkowa 

Sprawozdania z XV i XVI sesji Przewodniczący Rady przedstawił na podstawie materiałów 

opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła jednogłośnie bez uwag w obecności 13 

radnych. 

/Sprawozdania stanowią załączniki nr 7, 8 do protokołu./ 

 

Punkt 5 - Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na udzielenie dotacji szkołom niepublicznym z terenu Gminy Żerków 

prowadzącym oddziały przedszkolne w wysokości większej niż określona w ustawie 

o finansowaniu zadań oświatowych 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz uzasadnieniem. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 13 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych na sali   

w trakcie głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/102/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 
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17 lutego 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji szkołom niepublicznym z terenu 

Gminy Żerków prowadzącym oddziały przedszkolne w wysokości większej niż określona 

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/102/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie dotacji szkołom niepublicznym z terenu Gminy Żerków prowadzącym 

oddziały przedszkolne w wysokości większej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych, stanowi  załącznik nr 10 do protokołu. 

 

2) wyrażenia zgody na przyznanie dotacji na uczniów szkół niepublicznych z terenu 

Gminy Żerków 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 13 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych na sali   

w trakcie głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/103/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie dotacji na uczniów szkół 

niepublicznych z terenu Gminy Żerków, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/103/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na przyznanie dotacji na uczniów szkół niepublicznych z terenu Gminy Żerków, stanowi  

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

3) określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na rok 2020" 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, dodał, że radni otrzymali 

Program w materiałach sesyjnych i był on również szczegółowo omawiany podczas posiedzenia 

komisji. 

Radny Janusz Szóstek zwrócił uwagę dotyczącą wzrostu kosztów związanych ze schroniskiem. 

Przewodniczący powiedział, że rzeczywiście jest to wysoka kwota jednak ustawodawca 

wymaga od samorządów podjęcie takowej uchwały. 

Wobec braku kolejnych uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 

13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych na 

sali  w trakcie głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/104/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na rok 2020", stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/104/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie

 określenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Żerków na rok 2020", stanowi  załącznik nr 14 do protokołu. 

 

4) sprzedaży nieruchomości zabudowanych w Żerkowie 

Na sali obrad pojawił się Radny Przemysław Matan. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania radnych dotyczące udzielenia bonifikaty. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali w trakcie 

głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/105/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanych w Żerkowie, stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/105/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie

 sprzedaży nieruchomości zabudowanych w Żerkowie, stanowi  załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 



4 

 

5) sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Dobieszczyźnie 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania radnych. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali w trakcie 

głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/106/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Dobieszczyźnie, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/106/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie 

 sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Dobieszczyźnie, stanowi  

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

6) określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 2019/2020 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali w trakcie 

głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/107/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 

2019/2020, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/107/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie

 określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 2019/2020, stanowi  

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

7) zgłoszenia sołectwa Komorze Przybysławskie do programu „Wielkopolska Odnowa 

Wsi 2013-2020” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali w trakcie 

głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/108/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie zgłoszenia sołectwa Komorze Przybysławskie do programu 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020” , stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/108/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie

 zgłoszenia sołectwa Komorze Przybysławskie do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2013-2020”, stanowi  załącznik nr 22 do protokołu. 

 

8) przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Żerków na lata 2019-2022 

z perspektywą na lata 2023-2026 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, dodał, ze Program został 

szczegółowo zreferowany przez Kierownika Referatu Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytania radnych. 

Wobec braku uwag i kolejnych pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 

14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na 

sali w trakcie głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/109/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Żerków na lata 

2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026, stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/109/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie

 przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Żerków na lata 2019-2022 

z perspektywą na lata 2023-2026, stanowi  załącznik nr 24 do protokołu. 

 



5 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. Po zakończonej przerwie wznowił obrady sesji.  

 

9) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2020 rok 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy Panią Agnieszkę Rosiejka o przedstawianie 

wprowadzanych zmian do budżetu. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Rosiejka przedstawiła wprowadzane zmiany do budżetu. 

Radny Andrzej Stachowiak zadał pytanie dotyczące ilości bydła za utrzymanie, którego musimy 

zapłacić. Pytania dotyczące wprowadzanych zmian do budżetu zadali również radni: Bogdan 

Bożejewicz, Dominik Żakowski, Roman Grzegorek. 

Skarbnik Gminy oraz Burmistrz udzielili odpowiedzi na pytania radnych dotyczące 

wprowadzanych zmian do budżetu.  

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali w trakcie 

głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/110/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2020 rok, stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/110/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2020 rok, stanowi  załącznik nr 26 do protokołu. 

 

10) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2020-2025 

Przewodniczący poprosił Skarbnika Gminy Panią Agnieszkę Rosiejka o przedstawianie 

wprowadzanych zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2020 

- 2025. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Rosiejka przedstawiła wprowadzane zmiany doWPF - u. 

Skarbnik wraz z Burmistrzem udzielili odpowiedzi na pytania zadawane przez radnych. 

Wobec braku uwag i pytań przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 14 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 14 radnych na sali w trakcie 

głosowania. 

Imienny rejestr głosowania dotyczący uchwały Nr XVII/111/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 

17 lutego 2020 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na 

lata 2020-2025, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała Nr XVII/111/2020 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Żerków na lata 2020-2025, stanowi  załącznik 

nr 28 do protokołu. 

 

Punkt 8 – Inne sprawy 

Przewodniczący odczytał złożone interpelacje. 

Interpelacja dotycząca zmiany organizacji ruchu na Rynku w Żerkowie. Interpelacja została złożona 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa Wojciecha Gałązkę, Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej Żerkowa Grzegorza Andraszaka oraz radnego Rady Miejskiej Żerkowa 

Przemysława Matana. 

Burmistrz powiedział, że odnośnie zmiany organizacji ruchu na Rynku w Żerkowie są 

opracowywane koncepcje takowej zmiany. W najbliższym czasie zostanie ona przedstawiona 

radnym.  Omówił trzy koncepcje, które zostały przygotowane w związku ze zmianą organizacji 

ruchu w Żerkowie. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący odczytał interpelację dotyczącą powołania młodzieżowej Rady.  

Burmistrz poinformował, że były już podejmowane tematy odnośnie młodzieżowej Rady, jednak 

w pierwszej kolejności należy ustalić regulamin dotyczący Młodzieżowej Rady. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Radny Roman Grzegorek poprosił radnego Powiatowego o wyjaśnienia dotyczące wycinki 

krzewów, o której była mowa oraz wyjaśnienia dotyczące zmniejszenia środków z Powiatu na 

utrzymanie dróg. 
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Radny Rady Powiatu Jarocińskiego Pan Jacek Jędraszczyk wyjaśnił, że planowano zorganizować 

150 tys. zł na utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy Żerków. Gmina Żerków w bieżącym 

roku otrzymała o 10 tys. zł więcej niż w ubiegłym roku, w 2019 r. była to kwota 125 tys. zł, 

natomiast obecnie jest to kwota 135 tys. zł. Odnośnie planowanej wycinki Radny Powiatowy 

powiedział, że postara się sam dopilnować, aby prace były wykonane. Dodał, że dodatkowe 10 tys., 

które zostało przekazane miało zostać przeznaczone na drogi w mieście. 

Burmistrz dopowiedział, że rzeczywiście jest tak jak mówi Radny Powiatowy, wstępne rozmowy 

były prowadzone ze Skarbnikiem Powiatu telefonicznie i wszyscy byli przekonani, że uda się 

pozyskać z Powiatu kwotę 150 tys. zł jednak ostatecznie udało się pozyskać 135 tys. zł czyli kwotę 

o 10 tys. wyższą niż w roku ubiegłym.  

Podjęto temat osoby bezdomnej z terenu gminy Żerków.  

Radny Andrzej Stachowiak zadał pytania dotyczące wysiekania rowów przy drogach powiatowych, 

kwestii budowy sali gimnastycznej w Komorzu Przybysławskim oraz uszkodzenia kanału Ulgi. 

Burmistrz oraz Radny Powiatu Jarocińskiego wyjaśnili wszystkie kwestie dotyczące utrzymania 

dróg powiatowych na terenie Gminy Żerków. 

Burmistrz poinformował, że będzie jeszcze prowadził rozmowy ze Starostą odnośnie dodatkowych 

środków na utrzymanie poboczy. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na pytanie radnego Andrzeja Stachowiaka odnośnie budowy sali 

gimnastycznej w Komorzu Przybysławskim. Burmistrz przypomniał, że projekt jest przygotowany, 

ale żeby cokolwiek w nim zmienić Gmina musi pozyskać prawa autorskie przed zmianą projektu. 

Trwają rozmowy z architektem w sprawie przekazania praw autorskich. 

Sekretarz dopowiedział, że prawo budowlane zezwala na przekazanie praw autorskich, jednak 

z rozmów przeprowadzonych z prawnikami wynika, że pomimo przekazania praw autorskich 

architekt, który przygotował projekt będzie musiał wyrażać zgodę na wprowadzanie zmian 

do przygotowanego przez niego projektu. Dodał, że warto byłoby się przyjrzeć sali gimnastycznej 

w Witkowie. 

Burmistrz oraz Sekretarz wyjaśnili wszelkie wątpliwości związane z budową sali gimnastycznej 

w Komorzu Przybysławskim, które zgłosił radny Andrzej Stachowiak. 

Radny Janusz Szóstek podziękował radnemu Powiatu Jarocińskiego za naprawę chodnika 

w Kretkowie, następnie zwrócił uwagę, że trzeba uzgodnić z Powiatem na jakie drogi i w jakiej 

wysokości mają zostać przeznaczone środki z Powiatu. 

Burmistrz poinformował, że poruszy temat podczas rozmów w Starostwie. 

Burmistrz oraz Radny Powiatowy przedyskutowali temat dotyczący wyboru drogi powiatowej przy, 

której mają zostać wykoszone pobocza za środki przekazane ze Starostwa.  

Burmistrz dodał, że będzie rozmawiał ze Starościną, aby przesunąć więcej środków i sprawiedliwie 

podzielić, tak aby w każdym sołectwie zostało wykoszone chociaż część poboczy. 

Radni zwrócili uwagę, że rzeczywiście środki przeznaczone ze Starostwa na wykaszanie są zbyt 

małe i trudno będzie zrealizować za nie jakiekolwiek wykaszanie. 

Pani Halina Nowak – Sołtys Sołectwa Szczonów również wniosła uwagi odnośnie wykaszania 

poboczy przy drodze powiatowej. 

Burmistrz podkreślił, że poprosi Starościnę, aby w podpisywanym Porozumieniu wskazała drogi 

powiatowe na wsiach tak jak są wskazane drogi w mieście, których pobocza mają być wykaszane, 

ponieważ nie chce mieć konfliktów z sołtysami.  

Radny Janusz Szóstek zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego o organizację spotkania 

z przedstawicielami Wód Polskich, podczas, którego będą mogli przedstawić sprawozdanie 

z wykonanych, które wcześniej zadeklarowali. Dodał, że również należy dokonać podczas takowej 

komisji odbioru wykonanych przez Wody Polskie prac oraz wskazanie rzeczy, które są jeszcze do 

zrobienia. 

Przewodniczący powiedział, że podejmie próby organizacji spotkania, dodał, że musi to również 

być wola przedstawicieli Wód Polskich, tak jak było to w roku ubiegłym 

Pan Jan Zdrojowy – Sołtys Sołectwa Ludwinów – zwrócił się z zapytaniem odnośnie odbioru folii. 

Burmistrz wyjaśnił, że na obecną chwilę jeszcze nic nie wiadomo, Gmina Żerków złożyła wniosek 

do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie, jednak na obecną chwilę nie 
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ma żadnej decyzji. Dodał, że firma, która będzie miała odbierać folie zostanie wybrana przez 

Gminę. Wykonawca usługi będzie otrzymywał wynagrodzenie ze środków pozyskanych z dotacji. 

Pan Andrzej Stachowiak – Sołtys Sołectwa Komorze Przybysławskie – jako sołtys wsi Komorze 

chciałbym podziękować radnym, Panu Burmistrzowi, Pani Skarbnik za jednogłośne podjęcie 

uchwały, która umożliwi nam przystąpienie do: Programu Wielkopolska Odnowa Wsi”. Dziękuję 

jeszcze raz bardzo serdecznie. Dziękuję. 

Radny Dawid Grzebyszak powiedział, że powołanie Młodzieżowej Rady Miejskiej jest 

rewelacyjnym pomysłem. Dodał, że z informacji jakie posiada w Kaliszu również funkcjonuje taka 

rada. Następnie zwrócił się z zapytaniem, jak to działa w mniejszych miejscowościach? 

Przewodniczący powiedział, że Młodzieżowa Rada funkcjonuje w Jarocinie, dodał, że z pewnością 

nie maiłaby ona tyle spotkań co Rada Miejska Żerkowa, ale głównym zamiarem jest to, aby 

edukować młodzież i aby  miała kontakt z Radą Miejską, od której będzie mogła się czegoś 

nauczyć. 

Radny Dawid Grzebyszak zapytał: kiedy planuje się powołanie Młodzieżowej Rady? 

Przewodniczący powiedział, ze na wstępie trzeba przygotować projekt, a jak będzie on gotowy to 

zostanie przedstawiony na posiedzeniu komisji. 

Radny Roman Grzegorek zwrócił się z zapytaniem: czy sołtysi otrzymają karty turystyczne, które 

zostały opracowane? 

Burmistrz poinformował, że karty są gotowe, pierwsza partia została przekazana na Targi 

Turystyczne w Poznaniu, Wielkopolska Organizacja Turystyczna na swoim stanowisku rozdawała 

karty. Gmina Żerków jest w trakcie przygotowywania się do drukowania większej ilości kart. Po ich 

wydrukowaniu można po kilka kart przeznaczyć na sołectwa i do radnych jednak najlepiej byłoby 

przekazywać te karty poza Żerków. Podtrzymywana jest współpraca z Gminą Pyzdry i Lądek. 

Wymiana kart nastąpi również pomiędzy wymienionymi gminami. Dodał, że planowana jest 

również promocja radiowa w lokalnych rozgłośniach. 

Radny Roman Grzegorek stwierdził, że dobrze by było gdyby mieszkańcy jednak również 

otrzymali karty, ponieważ nie wszyscy są do końca poinformowani, co mamy na naszym terenie. 

Sekretarz powiedział, że została uruchomiona strona internetowa: www.wekendnadwarta.pl gdzie 

są dostępne wszystkie materiały promujące Gminę. Strona jest w trakcie rozbudowy. 

Radny Roman Grzegorek – czy  gmina sprzedała jakieś działki? 

Burmistrz – działki zostały sprzedane w ubiegłym roku. Dodał, że jak powstanie kolejne 

w Żerkowie DINO to działki z pewnością zostaną sprzedane, ponieważ teren będzie atrakcyjniejszy. 

 

Punkt 9 – Zamknięcie obrad sesji 

 Przewodniczący wobec braku pytań oraz wobec  wyczerpania przewidzianego porządku 

obrad, zamknął o godzinie 16:30 XVII sesję Rady Miejskiej Żerkowa, dziękując radnym, sołtysom 

oraz gościom  za udział w sesji. 

 

 

PROTOKOŁOWAŁA:                 PRZEWODNICZYŁ:        

               Przewodniczący Rady Miejskiej            

    Elżbieta Kupś                   Żerkowa 

 

             

            / - /  Wojciech Gałązka 

 

 

 

 

Zgodnie z § 44 ust. 4 pkt. 6 Statutu Gminy Żerków przebieg obrad, zawiera nagranie z sesji 

zapisane na płycie CD lub DVD, która stanowi załącznik do protokołu. 

http://www.wekendnadwarta.pl/

